
Dagsorden 

 
Tilstede: Rune, Magnus, Bjarke, Karl, Nikolaj og Thomas. 

 

Ordstyrer: Rune. 

  

Referent: Thomas 

  

Bestyrelsen er beslutnings dygtigt: Ja 

  

Tidspunkt for næste møde: 15/12 kl. 18.00 

  

Sted for næste møde: Hos Magnus på Vølundsgade 14B, st. th. Dørklokken hedder 

Molovitten 

 

 

 

Faciliteter der skal fikses af Nørrebrohallen (Signe)  
 

Der har været lidt usikkerhed om hvad NKK står for og hvad NBH står for. 

 

Det er nu afklaret at NBH står for alt der er fast monteret, toiletter, bade faciliter og elektriske 

outlets etc.. 

 

For at give et bilede så står NKK f.eks. for sæbedispenser selvom de også er fast monteret.  

 

NBH skal kontaktes ift.:  

 

Fanerne i loftet. 

Ventilator ved vinduerne. 

Lys sensorer. 

Loftslyset over loungen. 

 

 

 

 

 

 

 



Rutebygger situation (Signe)  

 

Vi har stadig ikke fået ansat nogen, fast.  

Så Mikkel spørger om han må hyrer Nikolaj Struntze til team. 

 

Nikolaj Struntze har sat i hallen før og kender arbejdsgangene  

 

Bestyrelsen stemmer: 

 

Det er enstemmigt vedtaget at Mikkel gerne må hyre Nikolaj Struntze til Pro-byg 

teamet. 

 

Rutebyg, DKLAF (BJ) 

 

Vi har tidligere snakket om at se på mulighederne for at DKLAF kom in over Pro-byg i NKK. 

For at de kunne overtage nogle af de lidt arbejdstunge opgaver fra bestyrelsen, og NKK så 

kunne hyrer Pro-bygger ind fra DKLAF. 

 

Vi har været i dialog med DKLAF og de tænker en model, hvor de klarer alle kedelige ting og 

overtager ansættelse kontrakterne. 

 

Pro-byggerne vil stadig være ansat i NKK men gennem DKLAF, som så håndtere Barsel, 

sygdom, løn, videre uddannelse etc. 

 

NKK vil stadig selv koordinere de interne praktiske forhold, så som hvilke dage der bliver 

bygget, hvor det bliver gjort, hvilke greb Pro-byg har til rådighed, etc. 

 

DKLAF vil til gengæld have at Headsætteren i klubben, som stadig bliver ansat af 

bestyrelsen, får en reel lederrolle. 

 

Det indebærer i øjeblikket at Headsætteren vil have indflydelse på hvem der bliver ansat til 

pro-byg team og hvilke forhold arbejdsgangen har. 

 

Det vil også være headsætterens opgave at booke rutebyggere ind til Pro-byg. 

Bestyrelsen kan komme med ønsker, så som at vi gerne ser team har varieret højde for at 

imødekomme alle medlemmerne.  

 

Dette er et projekt som DKLAF ønsker at få søsat, da de gerne vil op arbejde et team a 

rutebyggere de kan sende ud til klubberne i landet og herved skabe bedre forhold for alle 

klubber. 

Hvis headsætter er ansvarlig for ansættelse af nye Pro-byggere, indebærer det at 

headsætteren arrangere ansættelse samtaler og invitere bestyrelsen til at deltage. 

 

Bestyrelsen stemmer: Det enstemmigt besluttet at vi gerne vil have DKLAF Pro-byg 

løsning.  

 



Lån af pads (Rune) 

 
Forslaget går på at: 

 

At man ikke kan booke crashpadsne mere end x antal dage og kun kan låne x antal 

crashpads pr. Klubmedlem. 

 

Bestyrelsen stemmer: Det er enstemmigt vedtaget at man maks. kan låne 

crashpadsne i 4 dage ad gangen og der må lånes en crashpad pr. medlem. 

 

Hvis crashpadsne skal lånes i længere tid, så skal der laves en åben tur og turudvalget skal 

have været ind over + kontakt til det bestyrelsesmedlem som har det ansvars område. 

”facilitet ansvarlig” måske? 

 

Flere af crashpadsne er ved at være slidte, der skal derfor købes 2 nye. 

Bestyrelsen vil have at klubben har en beholdning på 6 aktive pads i udlåningssystemet  

 

Bestyrelsen stemmer: Det er enstemmigt vedtaget at der skal købes 2 nye crashpads 

til udlåningssystemet.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Aftale med Beta (Signe) 
 

Medlems Adgang til Beta mens NKK er lukket op til Bäst, til nedsat pris. 

 

Beta Boulders ledelse siger det kunne være en mulighed. 

De vil også hører om muligheden for at få reserveret nogle medlemskaber i NKK til deres 

ansatte. 

Så ville de kunne give bestyrelsen gratis medlemskab i beta. 

 

Bestyrelsen stemmer: Det er enstemmigt besluttet at vi ikke vil indgå en aftale ift. At 

give Beta boulder ansatte medlemskab til NKK mod at de giver medlemskab til 

bestyrelsen i Beta. 

 

Blocs & walls har nedsat pris til alle der er medlem af DKLAF, Hvilket er alle NKK’s 

medlemmer. 

 

Så medlemmerne skal bare bede om at få DKLAF billet når de køber dags billetter i Blocs & 

walls, ved at fremvise bevis for betalt kontingent i NKK for på gældende år. 

 

Det ses når medlemmet er logget på Hjemmesiden, ved at trykke på kreditkortet oppe i højre 

hjørne se billedet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bestyrelsesholdet (Signe)  

 
Hvem fortsætter og hvilke poster bliver ledige.  

 

Nikolaj fortsætter ikke.  

Kasserer post bliver ledig. 

Rune fortsætter ikke. 

Bjarke ved ikke 

Karl kun måske 

Signe fortsætter. 

Asger stopper. 

Magnus ved ikke. 

 

Vi kommer i hvert fald til at mangle en kasserer og 2 bestyrelsesmedlemmer.  



Ny madrasser (Rune) 

 

Vi har snakket med om at få flip til at lave det uden om Gubbies men så skal vi selv til at 

måle op og det ansvar ser vi hellere ligger hos virksomheden der laver og installerer 

madrasserne. 

 

Vi har derfor startet en dialog med Gubbies, om at få lavet helt nye madrasser med filt i 

moduler.  

 

At have madrasserne i moduler betyder at vi lettere kan udskifte enkelte sektioner der bliver 

særligt slidt. 

 

Vi mangler at få det endelig tilbud men den omdiskuterede pris er på 750.000 kr. For nye 

maddresser med filt i moduler. 

 

Vi er ude i at dette handler om driften af hallen, da de gamle madrasser er meget slidte og 

visse steder kan være farlige for vores medlemmer. 

 

Bestyrelsen stemmer: Det enstemmigt ved taget af vi går videre med tilbuddet fra 

Gubbies på omkring 750.000 kroner. 

 

evt.  
 

Video til Bäst (BJ): 
 

Der er et medlem, som har spurgt om vi gerne vil have lavet en film af Bäst. 

 

Bestyrelsen stemmer: Det er enstemmigt besluttet at vi gerne vil have en medlemmet 

laver en film af konkurrencen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Nøglevagter indgang udenfor NBH’s åbningstider (BJ):   

 

Dialog med NBH ift. Udvidet adgang for NKK-medlemmer. 

 

Et løsningsforslag kunne være at have en nøglevagts ordning. 

 

 

Hvor en udvalgt gruppe bliver godkendt til at holde åbent. 

 

Regler for at holde åbent.  

Der skal skrives ud når der åbnes, så alle kan få glæde af det.  

Der skal laves nogle klare retningslinjer, som kan præsenteres til NBH 

Brandvej skal tænkes ind. 

 

Dør: køb samme system som de har på Nørrebro bibliotek. 

 

Snakke med NBH om hvad mulighederne er for at få en lignende løsning som biblioteket har 

for at være åbent uden for NBH’s normale åbningstider. 

 

Bestyrelsen stemmer: Det er enstemmigt besluttet at det videre arbejde skal 

fortsættes med NBH 

 

 

 

Optagelser på BaNanna (BJ) 

 

Kulturby har spurgt om det må filme BaNanna. 

 

Bestyrelsen stemmer: Det er enstemmig vedtaget at de gerne må filme væggen. 

 

Opgave: Bjarke, skriver at de gerne må filme væggen, men det kun medlemmer med 

sikringskort der må klatre. 

 

 

Kreditkort til Sekretær: 

 

Det vil gøre arbejdet lettere og sikre hurtigere håndtering af indkøb hvor fakturering ikke er 

muligt, som ved betaling af told, som kan være ret store beløb. 

 

Bestyrelsen stemmer: Det er enstemmigt vedtaget at klubben skal have et kreditkort som 

sekretæren varetager, til brug ved f.eks. særlig betalinger som told der skal laves på kort.  

 

 

 



Moonboard 2019 sættet.  
 

Der er et ønske blandt brugerne om at få det nye 2019 set. Vi mangler for 5500 kr. Greb for 

at kunne lave det. 

 

Bestyrelsen stemmer: Det er enstemmigt vedtaget at de sidste greb skal købes ind så 

vi har til at sætte 2019 sættet på moonboardet. 

 

 

Øvet hold i samme tidsrum som de andre hold (Signe) 
 

Vi har været i dialog med Bjørn om at han skulle lave noget arbejde for klubben. 

 

Lad os hører om han vil være med til at kører et øvet hold i samme tidsrum som de andre 

hold om mandagen. 

 

Opgave: Bjarke: Kontakt Bjørn og hør om muligheden for at kører et øvet hold. 

 

Vi kan også hører DKLAF om de har mulighed for at stille en træner til rådighed. 

 

Opgave: Signe: Kontakt Ida fra forbundet ift. Mulighederne om at få stillet en træner til øvet 

hold til rådighed. 


